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内容概要

《2011全国职称英语等级考试押题试卷:卫生类》主要内容包括：职称英语自从实行全国统一考试以来
，以其独特的题型，较高的难度要求，使得许多考生不太适应。目前参加初级、中级和高级职称评定
的同志由于种种原因，有的只是自学过一些英语，有的学的是俄语或日语，有的在实际工作中与英语
接触甚少，这使得许多同志的英语基础较为薄弱。针对以上客观事实，我们组织工作在教学第一线的
教师编写了这套《全国专业技术人员职称英语等级考试丛书》。本套丛书根据最新考试大纲编写，具
体特点如下：
①详尽列举了常考的词汇和语法考点；
②剖析了各种题型的解题技巧；
③荟萃了历年优秀真题；
④列举了大量的专项练习题；
⑤由于初级、中级和高级考试内容没有太严格的区分，因此本套丛书适用于各个级别。
总之，这套丛书不仅是一套技巧讲解手册，更是一套词汇、语法等常考考点的记忆手册。
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章节摘录

　　第一部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，共15分)　　下面共有l5个句子，每个句子中均有1个
词或短语划有底横线，请从每个句子后面所给的4个选项中选择1个与划线部分意义最相近的词或短语
。答案一律涂在答题卡相应的位置上。　　1　The cylindrical shape of a cactus reduces moisture loss.　　A
　lessens　　B　delays　　C　redistributes　D　reverses　　2　In temperate regions the growth rings on
turtles' epidermal plates reflect seasonal varia-　　tions in growth.　　A　indicate　　B　stimulate　　　C
　include　　　　D　prevent　　3　During the 1840's,Dorothea Dix was a leader in the movement for the
reform of prison　　conditions.　　A　unification　　　B　creation　　　　C　revival　　　　D
　betterment　　4　The polar regions are generally covered with ice and snow.　　A　areas　　　B　rocks
　　　　　C　mountains　　D　seas　　5　Against the advice of his accountants, Henry Ford regularly
reduced the price of his early　　automobiles.　　A　recklessly　　　B　hesitantly　　　C　greatly　　　
　D　routinely　　Proper exercise plays a significant role in the rehabilitation of patients with various back　
　ailments.　　A　operation　B　recovery　C　casting　　　　D　relaxation　　It is not possible for
people to remember everthing that they have thought.　　A　recall　　　B　appreciateC　repeat　　　　　
　　D　discuss　　A fossil is a remnant of a once-living organism.　　A　bone　　　　　　B　solvent　
　　　C　picture　　　　D　vestige　　An expert in any field may be defined as a person who possesses
specialized skills and is ca-　　pable of rendering very competent services.　　A　obtaining　B　mastering　
　　C　providing　　　　　D　financing　　10　Among the men and women who reshaped the American
working class during the early　　1900s,there were many who were not members of labor unions.　　⋯⋯
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